

Bestyrelsesmøde i Frederikssund Hallen tirsdag den 3. maj 2011 kl. 19.45.

Tilstede var Jan, Poul, Torben, Jette, Solvejg, Anni og Jane.

1. Godkendelse af dagsorden.

Dagsorden blev godkendt.

2. Godkendelse af forrige referat.

Forrige referat blev godkendt.

3. Evt. Post.

Der var ingen post. Der har kun været elektronisk.

4. Evaluering af Færgelundsløb.

Færgelundsløbet har givet et underskud rundt regnet -600,00.

Torben finder frem til vinderne så vi er sikre på at få pokalerne til næste år.

Der var problemer med forhåndstilmeldingerne på grund af en systemfejl.

Det var svært at nå efterhåndstilmeldingerne.

Det blev drøftet hvordan det skulle foregå næste år.

Man kunne bibeholde de klasser som vi har nu, herunder den fri klasse.

Alternativt kunne man lade det op til de deltagende om de ville løbe 2 eller 3 omgange. Man ville således have mænd/kvinder 2 omgange og mænd/kvinder 3 omgange og så børneruten. Så ville det ikke være aldersopdelt som nu.

Der var overvejende enighed om det alternative forslag for også at lette tilmeldingerne og tidtagningen.

Tidtagningen var gået fint i år.

Fri Cykler vil gerne sponsorere numrene næste år.

5. Evt. begynderhold.

Jørgen har talt med Sportmaster og Newline. De er fortsat interesseret i et samarbejde på én eller anden måde.

Jørgen og Pina er formentlig fortsat interesseret i at starte nyt begynderhold i starten af august måned. Der skal muligvis flere trænere til som kan aflaste.

Bestyrelsen spørger om de fortsat er interesseret inden annoncering.

Annoncering skal ske i juli måned.

Vi kan drøfte det nærmere i juni måned.,

6. LokalAvisLøbet den 21. august.

Jan har talt med Michael Larsen fra FrederikssundAvis. De vil gerne deltage igen i år med 3 annonceringer samt numre.

Fjærdløbere skal betale for at være med på lige fod med andre deltagere.

Jan fremkom med forslag til en ny 5 km rute og en ny 12 km rute.

Det blev aftalt at man lige ville prøve ruterne på en træningsaften inden der blev taget endelig stilling til de nye forslag.

Det blev aftalt at Bestyrelsen spørger Bodil og Per om de igen i år vil være tovholdere for hjælperne. Det er de ganske dygtige til og gør et godt stykke arbejde.

Det blev endvidere aftalt at Bestyrelsen spørger Janne om hun igen i år vil

gøre sig glimrende arbejde med børnene.

Det kan nok ikke forventes at SuperBedst vil give frugt til

FrederikssundAvisLøbet nu hvor de har droppet brødet til Færgelundsløbet.

Det blev aftalt at Jette spørger dem, og såfremt de ikke har lyst til at

sponsorere vil hun spørge eksempelvis Føtex, Kvickly m.m.

Solvejg efterlyste at tilmeldinger til FrederikssundAvisLøbet skete i god tid.

Hvis vi skulle fortsætte med det gamle tidtagningssystem - kunne det være en god ide med en ekstra computer, såfremt en sådan kunne opdrives.

7. Eventuelt.

Nye medlemmer skrives ind i en opdateret liste af Solvejg, som herefter sender den til Poul. Poul vil så lave den om til alfabetisk orden.

Torben laver udkast til velkomtbrev til de nye medlemmer ud fra den gamle skabelon. Solvejg vil så efterfølgende få det så hun blot kan sende det ud til nye medlemmer når de har betalt.

Anni har bestilt tøj hos Torben. Jakker fra newline er p.t. i restordre. Der kommer en ny model som er pænere. Der vil derfor være åbent for bestilling af jakker et stykke tid endnu. De nye jakker vil formentlig koste 20 kr. mere end de gamle. Der var enighed om at klubben dækkede dette beløb således at der ikke denne gang skulle ændres i beløbene.

Der var p.t. bestilt 9 jakker, 11 t-shirt og 2 singletter samt 1 langærmet t-shirt.

Torben meddelte at der p.t. var ca. 30 tilmedte til Tallin, herunder 22 tilmeldt til løb. Der kunne sagtens komme flere med.

Der var også begyndt at komme tilmeldinger ind til Roskilde Park Stafet.

Der blev ytret ønske om at bestyrelsesmøderne startede lidt før fremover, eksempelvis kl. 19.30.

Mødet hævet.

Referent Jane Grønbek